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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till näringsminister Ibrahim Baylan (S)

2019/20:1216 Vattenfalls brev till leverantörer 

Nyligen skickade det statligt ägda Vattenfall ett brev till sina leverantörer där 
bolaget krävde en omedelbar prissänkning med 20 procent på redan ingångna 
avtal, för resterande del av år 2020, för att täcka förluster uppkomna i samband 
med coronakrisen. I brevet framfördes att i fortsättningen kommer Vattenfall att 
konsolidera sina beställningar till leverantörer som väljer att stödja Vattenfall i 
dessa svåra tider. Många av dessa leverantörer är småföretag som inte klarar en 
20-procentig sänkning utan att gå i konkurs.

Därför vill jag fråga näringsminister Ibrahim Baylan:

 

Vilka åtgärder tänker ministern vidta för att statliga företag inte ska utöva vad 
som kan liknas vid utpressning mot sina leverantörer?

………………………………………

Boriana Åberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2020-04-21
Besvaras senast
2020-04-29 kl. 12.00


